

Referat

Styremøte KBHL 2024-06-27

Referent: Tor Martin Aabol

Møtedeltakere: Håvard Nilsen, Ståle Nilsen, Tom Knudsen, Tor Martin Aabol.

Inviterte gjester: Bjørn Reime

Fravær: Jon Rangfred Hansen, Arne Jørgen Karlsen, Svein Rune Berge,

Sted: Teams

Rød tekst = oppgaver og oppdatering av gamle saker.

Tema /sak	Innehold	Ansvar	Frist
Økonomi	Regnskap for året 2023/24 viser 730.864,- mot et budsjett på 599.500,-		
	Driftsutgifter har vært 536.073,- mot et budsjett på 591.700,-		
	Dette gir et resultat på 194.795,- som styret er godt fornøyd med. Bjørn sender regnskapet til revisor.	BR	
	Nissedal Kommune skal dele ut 200.000,- på skiløyper. Søknadsfrist 30.3 Håvard har ordnet søknad og vi er innstilt på tildeling av 100.000,-. Ordfører har stilt som krav om at vi har grunneieravtaler på plass. I 2018 ble det sendt ut avtaleforslag til alle grunneiere. Kun noen få returnerte avtalene. Det er laget et nytt utkast til avtale med tekst at skiløyper kan flyttes ved hyttebygging. Håvard ber via FB grunneiere å melde seg. Håvard ringer Ian Perry og klargjør hvor mange avtaler som kreves for å frigi midlene.	HN	
Sommerløyper	Ikke behandler på møtet 27/6 i Arne Jørgens fravær. Deler av Svåheii rundt må merkes med maling.	AJK	
	Hellebrotet-Nystøynuten er merket, men ligger ikke på UT.no. Arne Jørgen logger GPS og legger ut.	AJK	Neste møte
	Arne Jørgen skal legge ut klopper i et område på Svåheia og ved Holmvatn.	AJK	
	Stemtjønn Vel ønsker klopper fra Helvespytt ned mot Frovatn. Tom Knudsen gir Arne Jørgen posisjon på hvor materialer bør legges. Grunneier er Abraham Grimstvedt.	TK	
	Ståle ordner utkjøring av materialer til de to prosjektene over.	SN	

Tema /sak	Innhold	Ansvar	Frist
	Sylvtjønn Vel ønsker seg bidrag til kløpper opp mot gapahuk ved Ervetjønn og Skornetten. Tor Martin ber de sendes forespørsel om bidrag, men at Vellaget ordner materialer og dugnad.	TMA	
	Stemtjønn ønsker seg Gapahuk på tange i Frovatn etter modell av Hellebrote sin Gapahuk på milløypa. Svein Rune sender tegninger/materialliste til Tom. Stemtjønn Vel sender forespørsel om bidrag, men at Velet ordner materialer og dugnad.	TK	
	Årsmøte vedtak på benk på 2-mila (ved Skarktjønn) men uklart på hvem som tar den saken ?		
Vinterløyper	Ny løypetrase fra Holmvatn til Stokkosen Dette arbeidet er påbegynt, men traséen er ikke 100% det vil ikke bli kjørt løyper der vinteren 2023/24. Håvard tar seg med Ståle og Kristian for en befaring før årsmøte. Håvard sjekker ut trassen med løypekjører Kristian. Ingen fremdrift.	HN + SN	
	Det er et punkt på 2 milsløypa ved Skålstjønn der vannet kommer opp. Kyrkjebyggda AS får oppdrag med å felle noen trær for at løypemaskinen kommer over.	SN	Halvor skulle ordne dette
	Hele løypenettet må ryddes i kanter. Krokbekk er spesielt ille. Lurt å gjøre så mye som mulig mens det er snø. Følgende løyper er ryddet: Espeliheia rundt Fra Stokosen til Sylvtjønn Fra Sylvtjønn til Langemyr Langemyr + rundløype Langemyr til krysset til Krokbekk (inkl. begge traseene fra Langemyr til Hellebrote). De som er på Heia i april koordinerer med Ståle om de kan rydde noe av gjenstående traseer. Det legges ut oppfordring på FB om at hytteeiere/vellag som vil bidra og henvender seg til Ståle.	SN	
	Seler av løypenettet skal også neste sessong kjøres med scooter. Scooterlaget kan kjøre på oppdrag og instruks også neste sesong.		
	Løypekomiteen har lagt frem en rapport/mulighetsstudie med forslag på nye løyper. Styret må gjennomgå rapporten og lage en prioritert handlingsplan. Bra jobbet.	HN	
	Håvard har sendt Kyrkjebyggdheia en forespørsel på utvidet kjøring for neste vinter, men venter fremdeles på svar.	HN	

Tema /sak	Innhold	Ansvar	Frist
Oppgaver	Håvard legger ut liste de ulike vellagenes bidragsprosent på FB og takker for oppslutningen.	HN	
Vedtak	Økonomien er nå så god at styret kan si ja til delfinansiering av tiltak i løypenettet utført av vellag. Forutsetter at grunneier har gitt samtykke.		
	Ståle kjøper inn kjøper inn 4 stk drenerør til skiløyper, blant annet nedkjøringen fra Hellebrote.	SN	
	Vi foreslår vedtektsendring på årsmøte. «Styremedlemmer, varamedlemmer og valgkomite, skal velges blant fullt betalende medlemmer».	TMA	
	Anstein Hagen Jørn Toverød har sagt ja til et nytt år i valgkomiteen. Vidar Andersen ønsker avløsning. Tor Martin forespør ny formann på Stemtjønn om hun/han vil ta denne rollen.	TMA	
Forberedelser til årsmøte	Gjennomgang av endringer til løypenett Ønske om å redusere gjennomføringstid på årsmøte	HN Fredag før årsmøte	
	Agenda/årsrapport	HN	
	Økonomirapport	BR	
	Valgkomiteen fremdrift og ny kandidater til styre og valg komiteen.	TMA	

Ikke satt dato for neste styremøte.